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Aan: Leden kamer OEA 
Van: Secretaris kamer OEA 

Datum: 1 december 2022 
Onderwerp: Verslag voortgang werkgroepen kamer OEA 

Bijlage(n):  
  

Binnen het LEO zijn zeven werkgroepen actief. Deze werkgroepen hebben ieder haar eigen taakomschrijving en 

samenstelling. Jaarlijks worden de taakomschrijving en de samenstelling opgenomen in het jaarplan. In deze 

memo doe ik verslag van de stand van zaken van de werkgroepen sinds de vorige LEO-bijeenkomst.  

Werkgroep communicatie 

Behandelde onderwerpen De komende periode gaan de werkgroep het vorig jaar vastgestelde 
communicatieplan nogmaals bekijken en prioriteiten stellen. De werkgroep 
wil (twee)jaarlijks een bijeenkomst organiseren om betrokkenen te voorzien 
van basisinformatie m.b.t. de Luchthaven Eindhoven. Ook gaat de werkgroep 
de website nogmaals kritisch bekijken en eventuele gaten vullen. 
Het blijft voor de werkgroep belangrijk input te krijgen vanuit de andere 
werkgroepen. 

Advies/ voorstel De werkgroep zit in de uitvoeringsfase en bereidt op dit moment geen 
voorstel of advies voor. 

 

Werkgroep fondsvorming 

Behandelde onderwerpen De werkgroep fondsvorming heeft zich de afgelopen periode gericht op het 
volgen van de besluitvorming voor de financiële middelen, waarover moest 
worden besloten naar aanleiding van het eerdere voorstel van de werkgroep. 
Daarnaast heeft de werkgroep een inhoudelijke bijdrage geleverd bij de 
vorming van de afspraken over het beheer van het fonds voor 
gezondheidswinst. De werkgroep gaat per 31 december 2022 in een 
pauzestand. Halfjaarlijks wordt aan het LEO verslag uitgebracht over de 
voortgang van de bouwstenen. Wanneer er aanleiding is kan de werkgroep 
opnieuw bij elkaar worden geroepen.   

Advies/ voorstel Het voorstel over het beheer van de fondsen ligt voor aan het LEO in de 
vergadering van 1 december 2022. 

 

Werkgroep geluid 

Behandelde onderwerpen Bij de werkgroep geluid stond het afgelopen kwartaal het samenstellen van 
een voorstel voor het meetnet voor vliegtuiggeluid centraal. Voor het 
samenstellen van dit voorstel is door de werkgroep een commissie meetnet 
opgericht. Verder volgt de werkgroep geluid het MER-traject nauwgezet en is 
er behoefte aan een inhoudelijke update over het MER-traject door het 
ministerie van Defensie. Hiervoor wil de werkgroep op korte termijn een 
extra bijeenkomst inplannen. 

Advies/ voorstel Het voorstel van de commissie meetnet van de werkgroep geluid staat op de 
agenda van de LEO-vergadering van 1 december. 

 

Werkgroep gezondheid 
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Behandelde onderwerpen De werkgroep gezondheid is druk bezig met het werkprogramma van de 
werkgroep voor de komende periode.  
De werkgroep ziet een grote rol bij het fonds voor gezondheidswinst. De 
werkgroep is het erover eens dat in ieder geval de volgende projecten 
bekostigd zouden moeten worden uit gezondheidsfonds 1) het 
gezondheidsbelevingsonderzoek, 2) uitbreiden meetnet en 3) onderzoek 
ultrafijnstof en de gezondheidsimpact hiervan.  
De werkgroep wil aanjager zijn voor gezondheidsbelevingsonderzoek GGD en 
de rol pakken als begeleidingsgroep. 

Advies/ voorstel De werkgroep vraagt om een voorstel en een offerte van de GGD voor het 
belevingsonderzoek, in nauw overleg met de stichting, voor het 
gezondheidsbelevingsonderzoek. De werkgroep kijkt inhoudelijk naar de 
opdracht, ook het handelingsperspectief moet goed geborgd zijn. De 
werkgroep hoop dat er in de LEO-vergadering in maart groen licht gegeven 
kan worden voor dit onderzoek zodat er gestart kan worden. 

 

Werkgroep klachten & meldingen 

Behandelde onderwerpen De werkgroep heeft tijdens de vergadering van de kamer OEA op 24 maart 
2022 haar voorstel voor een vernieuwd meldingenbureau gepresenteerd. Op 
basis van dit voorstel zijn er drie ‘formateurs’ aangewezen die verder gaan 
met het vormgeven van het vernieuwde meldingenbureau. In september jl. is 
besloten dat de werkgroep overgaat in een klankbordgesprek, dat een 
structurele vorm zal krijgen bij de operatie van het meldingenbureau 2.0. Dit 
klankbordgesprek komt in december 2022 bij elkaar om in gesprek te gaan 
over het meldingenbureau 2.0, dat vanaf januari 2023 actief wordt. 

Advies/ voorstel N.v.t.  

 

Werkgroep klimaat 

Behandelde onderwerpen De werkgroep heeft met teleurstelling kennisgenomen van het besluit van 
het kabinet om de extra inkomsten van de tickettax niet in te zetten voor 
verduurzaming van de luchtvaart. De werkgroep is van mening dat de lobby 
richting Den Haag onverminderd door moet gaan, maar gaat de komende tijd 
ook gebruiken om te zoeken naar concrete manieren waarop klimaatwinst 
geboekt kan worden. De werkgroep doet een oproep aan partijen die nu nog 
niet vertegenwoordigd zijn in de werkgroep om toch aan te sluiten. Zo 
kunnen alle kansen benut worden. 

Advies/ voorstel N.v.t. 

 

Werkgroep meerwaarde voor de regio 

Behandelde onderwerpen De opdracht van deze werkgroep is in onderzoek. Hiervoor heeft de LEO-
voorzitter de afgelopen periode meerdere gesprekken gevoerd met de leden 
van de werkgroep en de trekkers. Doel van dit onderzoek is bepalen hoe de 
juiste opdracht voor de werkgroep geformuleerd kan worden en welke leden 
daarbij horen. Dit voorstel wordt op korte termijn afgerond.  

Advies/ voorstel Door de LEO-voorzitter en de trekkers van de werkgroep wordt gewerkt aan 
een voorstel over de toekomst van deze werkgroep.  
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